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Vi i Ånnerudtoppen barnehage er meget skeptiske til regjeringens forslag om 100 % 
Rammefinansiering og finansiering av ikke kommunale barnehager via kommunene. 
 
I høringsdokumentet fra departementet sier dere at forutsigbarhet er viktig. Hvordan kan det 
bli forutsigbarhet når dere tar vekk det øremerkede tilskuddet og i tillegg vil ta bort paragrafen 
om at det skal være likeverdig behandling av de private og kommunale barnehagene? Vi tror 
bestemt at dette vil føre til stor usikkerhet for de private barnehagene. 
 
Forutsigbarhet og mulighet for å planlegge vår økonomi er helt sentralt for oss i private 
barnehager. Vi har ingen økonomisk ”buffer” å støtte oss til dersom vi ikke klarer å få 
budsjettet til å gå i balanse. Hvis vi nå skal få alt tilskudd fra kommunen vil dette føre til enda 
større uforutsigbarhet enn det vi har i dag. I dag får vi jo beskjed fra kommunen gjerne i mai 
måned hva det totale kommunale tilskuddet blir, hvordan skal vi da klare å lage budsjett hvis 
alle tilskudd skal komme fra kommunen? Dette på grunn av at dere tar vekk det øremerkede 
tilskuddet som fram til i dag har været det eneste forutsigbare for de private barnehagene. 
 
Hvordan har departementet tenkt at pengen skal fordeles? Er det fritt fram for hver enkelt 
kommune å lage sin egen modell for hvordan pengene skal fordeles mellom kommunale og 
private barnehager, eller vil det komme noen føringer fra dere? 
 
På grunn av stor privat utbygging er det nå mange steder god barnehage dekning. Hva er 
grunnen til at dere nå kan komme til å rasere det vi har bygd opp over så mange år? Ønsker 
ikke departementet at de private barnehagen skal bestå?  
 
 
Vi i Ånnerudtoppen barnehage ønsker: 
 
Det øremerkede statstilskuddet opprettholdes etter den ordningen vi har i dag. Vi 
ønsker også at loven om likebehandling av private og kommunale barnehager 
videreføres. 
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